分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。) 異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

公報編號 Journal No.: 745 公布日期 Publication Date: 14-07-2017

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[210] 商標申請編號: 302939806

Application No.:

[540] 商標:

50]

WORLD RUGBY SEVENS Mark:

[730] 註冊申請人姓名/名稱、 World Rugby Limited

> 地址: World Rugby House 8-10 Pembroke Street Lower Dublin 2

Applicant's Name, Address: **IRELAND** 740/7註冊申請人的送達地址: Deacons Applicant's Address for 5th Floor

> Service: Alexandra House, Central

> > HONG KONG

[571] 商標描述: N/A

Mark Description:

類別編號: [511] 16, 25, 28, 38, 41

Class No.:

公布獲接納註冊申請日 [442] 31-03-2017

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 16 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class (es) 16 to read as follows:

類別 Class 16

Bookbinding material; adhesives for household purposes; artists' materials; paint brushes; typewriters and office requisites (except furniture); plastic materials for packaging (not included in other classes); printers' type; printing blocks; gift wrap; staplers, staples; hole-punchers, stands for writing implements; notepad holders; passport holders; tablecloths, tablemats; table linen, napkins, runners, table cloths (of paper); paper coasters; placemats; mats for beer glasses; boxed tissues; tissue paper; paper handkerchiefs; ink, ink pads, rubber stamps; paint boxes; chalk; Correcting fluids; cheques; paper clips; clip boards; drawing pins; rulers; paper weights; towels of paper; make up removing towelettes made of paper; toilet paper; refuse bags of paper or cardboard; food storage wrappers; archiving boxes.

公報編號 Journal No.: 745 公布日期 Publication Date: 14-07-2017

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

303963547

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

EDKO FILMS LTD. (安樂影片有限公司)

地址:

Flat / Room 1212, Block 2, 12/F, Admiralty Centre, 18

Harcourt Road, Queensway, HONG KONG Applicant's Name, Address:

不適用

[740/7]註冊申請人的送達地址: 香港工業總會

50] Applicant's Address for

Service:

香港 九龍長沙灣長裕街八號

億京廣場三十一樓

商標描述: [571]

Mark Description:

[511] 類別編號:

[442]

9, 14, 16, 18, 20, 21, 24, 25, 28, 30, 32, 35, 41,

Class No.:

公布獲接納註冊申請日

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

03-03-2017

申請人擬刪除類別 14,16,18,25,30,32 及 43 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class (es) 14,16,18, 25,30,32 and 43.

[210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

304006034



[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

安樂影片有限公司 (EDKO FILMS LTD.)

Applicant's Name, Address:

Flat / Room 1212, Block 2, 12/F, Admiralty Centre, 18

Harcourt Road, Queensway, HONG KONG

[740/7]註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for 香港

香港工業總會

Service:

九龍長沙灣長裕街八號 億京廣場三十一樓

公報編號 Journal No.: 745 公布日期 Publication Date: 14-07-2017

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[571] **商標描述:** 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 3,8,11,27,29

Class No.:

[442] **公布獲接納註冊申請日** 03-03-2017

期:

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬刪除類別29的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class (es) 29.

[210] **商標申請編號:** 304036815

Application No.:

[540] **商標:**

Mark: OAK + FORT

Oak + Fort

[730] **註冊申請人姓名/名稱、** OAK AND FORT CORP.

地址: Suite 200 - 7 EAST 6TH AVENUE, VANCOUVER V5T 1J3,

Applicant's Name, Address: British Columbia, CANADA

[740/7 **註冊申請人的送達地址:** MARKS & CLERK

50] Applicant's Address for Level 9, Cyberport 1,

Service: 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam,

HONG KONG

[571] **商標描述:** N/A

Mark Description:

[511] 類別編號: 14, 18, 25, 35

Class No.:

[442] **公布獲接納註冊申請日** 17-03-2017

田・

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

申請人擬刪除類別 14 的貨品/服務說明。

The applicant proposes to delete the specification in Class(es) 14.

公報編號 Journal No.: 745 公布日期 Publication Date: 14-07-2017

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[210] 商標申請編號:

Application No.:

[540] **商標:**

Mark:

304047679

POTEL普天集团

POTEL普天集团

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

Applicant's Name, Address:

[740/7 註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for

Service:

[571] **商標描述:**

Mark Description:

[511] **類別編號:** Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日

期:

Date of Publication of Acceptance for

Registration:

普天線纜集團有限公司

中國內地 江西省南昌市 昌東大道 8899 號

香港商標 & 設計代理有限公司

香港

金鐘道 89 號

力寶中心 2 期 28 樓 2802 室

不適用

07-04-2017

申請人擬修訂類別9的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class (es) 9 to read as follows:

類別 Class 9

科學、航海、測量、電氣、攝影、電影、光學、衡重、量度、發訊、檢驗(監督)、救生和教學用具 及儀器;錄製、涌訊、重放形象的器具;磁性數據載體;投幣啟動裝置的機械結構;現金收入記錄 機、計算器、數據處理設備和計算機;滅火器械;電源材料(電線、電纜);絕緣銅線;電線圈; 電纜;電纜護套;電力線路保護裝置;電線管;電線接頭;電纜接頭套;連接器(電力);電線連接 物;接觸器(電接頭);同軸電纜;同軸電纜接頭;電線圈架;導管(電力);電傳感器;電磁線圈; 電導體;電氣導管;電氣導體;電感應器;電器接插件;電器聯接器;電源插座;電源插座箱;電 力變換器;電力電容器;分線盒(電);配電箱(電);纖維光纜;光學纖維(光導纖維);光學 纖維線;光纖;光纖電纜;連接器(數據處理設備);配線槽;濾波器;訊號耦合器;網絡訊號轉 接器;通訊器材;內部通訊設備;配電盤;連接器;光纖連接器;光源對色檢測儀;電力供應裝 置;電力交換設備;電力控制裝置;電解裝置;電池;電池片;電池充電器;電池存儲系統;芯片 (集成電路);半導體;集成電路;變流器;變壓器;整流器;限制器(電力);電接頭;插頭,插座 及其它接頭(電連接器);電測量裝置;伏特計;奧姆錶(計);電力線探測器;功率分配器;功率分 析儀;功率調節裝置;電力分析儀;交流電源設備和裝置;直流電源設備和裝置;電容器;電壓突 波保護器;電壓轉換器;電源模塊;電源滴配器;電源裝置;電源組;緊急電力供應裝置;集電 器;斷路器;高壓電源;逆變器(電);控制板(電氣);無線電設備;無線電天線杆;信號燈;電子 信號發射器;信號搖控電力設備;工業操作搖控電力裝置和電氣設備;電力線監控系統;電氣和電 子自動化系統;電氣監視裝置;數控裝置;天線;通訊裝置;電話線;電話線接頭;衛星導航儀 器;上述貨品均不涉及用於錄製、通訊、重放聲音的相關裝置或器材;上述商品的零件、部件和配 件;計算器軟件;已錄製的計算器操作程序;可下載的計算器應用軟件;以上所有貨品均包括在類 別9內。

公報編號 Journal No.: 745 公布日期 Publication Date: 14-07-2017

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說 明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

商標申請編號: [210]

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

coro-coro ORGEL

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

Applicant's Name, Address:

Nihon Densan Sankyo Kabushiki Kaisha (NIDEC SANKYO

CORPORATION)

304114025

5329, Shimosuwa-machi, Suwa-gun, Nagano, 3938511,

JAPAN

[740/7]註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for

Service:

SHANGHAI INTELLECTUAL PROPERTY OFFICE

Unit F, 20th Floor, Neich Tower,

128 Gloucester Road,

HONG KONG

[571] 商標描述:

Mark Description:

類別編號: [511]

Class No.:

15, 28

N/A

公布獲接納註冊申請日

期:

[442]

Date of Publication of

Acceptance for Registration:

30-06-2017

申請人擬修訂類別 15 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class (es) 15 to read as follows:

類別 Class 15

Musical boxes; musical instruments; musical performance auxiliaries; tuning forks; cases for musical instruments.

[210] 商標申請編號: Application No.:

304114034

[540] 商標:

Mark:

coro-coro ORGEL

[730] 註冊申請人姓名/名稱、

地址:

Applicant's Name, Address:

Nihon Densan Sankyo Kabushiki Kaisha (NIDEC SANKYO

CORPORATION)

5329, Shimosuwa-machi, Suwa-gun, Nagano, 3938511,

JAPAN.

[740/7 註冊申請人的送達地址:

50] Applicant's Address for

Service:

SHANGHAI INTELLECTUAL PROPERTY OFFICE

Unit F, 20th Floor, Neich Tower,

128 Gloucester Road.

HONG KONG

公報編號 Journal No.: 745 公布日期 Publication Date: 14-07-2017

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》 C第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品/服務說明 Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[571] **商標描述:** N/A

Mark Description:

[511] 類別編號: 15,28

Class No.:

[442] **公布獲接納註冊申請日** 30-06-2017

期:

Date of Publication of Acceptance for

Registration:

申請人擬修訂類別 15 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class (es) 15 to read as follows:

類別 Class 15

Musical boxes; musical instruments; musical performance auxiliaries; tuning forks; cases for musical instruments.